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Název  Komise stavební a pro územní plánování 

Datum konání 22.3.2016 

Místo konání Šlapanice, zasedací místnost MěÚ 

Přítomni Kincl, Růža, Řezníčková, Strnadová, Vavro 

Hosté Michaela Trněná 

Omluven Novák, Hermann 

Program 

1. Administrativní body 
2. Kontrola úkolů 
3. Info starostky města o tématech projednávaných radou 

a zastupitelstvem zásadních pro KSÚP  
4. Diskuse a různé  

Obsah 

 
Zasedání komise je usnášeníschopné.  

1. Zapisovatelkou určena A. Řezníčková, ověřovatelem I.Vavro  
Program zasedání schválen všemi přítomnými 

2. Kontrola úkolů 
- Bazén – ze zasedání komise – rizika předávkování chlorem 

o technologie řídí dávkovaní bazénové chemie automaticky a je pod 
nezávislou odbornou kontrolou 

o subjektivně pociťovaný zápach chlóru může být způsoben také 
čistícím desinfekčním prostředkem 

o s ohledem na bezpečnost dětí navrhuji u skladu chemikálii zvýšit 
zabezpečení prostoru kováním koule/klika, i když by dveře měly být 
vždy zamčené  

o výhledově by měl být prověřen ve spolupráci s HZS havarijní plan, i 
když je málo pravděpodobná havárie bazénové technologie, protože 
se nepracuje přímo s chlorem v tlakových lahvích 

 
3. Info starostky 
- Změna ÚP č. 9, prodloužení povinnosti zpracování studie do r. 2020  
- Proběhne hodnotící komise návrhů městského mobiliáře. KSÚP by měla 

navrhnout člena – do konce týdne.  
- Manuál veřejných prostranství – rada projednala doporučení KSÚP a řadu 

z nich aplikovala do návrhu. Měl by být předložen k projednání na 
dubnovém zasedání ZM.  

- Park Riegrova – navržen v plánu investic 1,5 mio. Proběhla diskuse: 
Architektonická soutěž není vhodná. B podobných projektech - vyzvaná 
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soutěž. Obvykle se poskytuje skicovné pro zájemce. Do výběrové komise 
by měl být navržen člen komise 

- Kosmákova – probíhá zpracování dokumentace, doprojetkovává se 
dešťová kanalizace. Realizační dokumentace je k náhledu. Pozor na 
chodníky a příčný sklon (viz problem na Nádražní ul. stavba soukr. 
investora) 

- Projekt Jiráskova – dokumentace bude k nahlédnutí pro občany 
- ÚP – zpracovatelem arch. Hladík vybrán. Kdo bude dodavatelem 

posouzení vlivu na ŽP? Ze ZUR kraj vyjmul problematické záměry.  
- Zadání územní studie – město připomínkovalo.  
- Využijeme dotace na intravilánovou zeleň.  
- Vycházkové a cyklo trasy, zpracovává se vyhledávání cyklo do Brna 
- Integrovaný nástroj investic 
- K vyjádření projektový záměr vybudování garáží. K projektu proběhla 

diskuse. Obecně považujeme za vhodnější parkovací stání než samostatně 
stojící garáže. Následně proběhla diskuse mezi členy komise electronicky.   

o v dané lokalitě se jedná o přístavbu dalších garáží ke stávajícím 
(kdyby tam žádné nebyly, bylo by asi lepší, ale už jsou) 

o nelze soukr investor nutit postavit parkovací stání místo garáže 
o novými garážemi nevznikne požadavek na nový sjezd ze stávající 

komunikace na úkor stávajícího parkovacího místa 
o navrhujeme požadovat splnění požadavků s ohledem na dešťovou 

vodu a stejný vzhled se stávajícími garážemi. Více řeší stavební 
úřad v povolení. 

 
.  
4. Různé.  
 
 

 
  
 

Vyhotovil: Alena Řezníčková                              Ověřil: Ivan Vavro 

Zpracováno a ověřeno elektronicky 


